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Betreft: schriftelijke vragen asbestproblematiek GGD  
 

Geachte heer Strien, 
 

In de Stentor van vandaag wordt gesuggereerd dat de gemeente Zwolle de 
regiogemeenten die samenwerken in de GGD wil laten opdraaien voor de kosten 
van de sanering van het GGD gebouw aan de Zeven Alleetjes. Na de verbouw 

gaat een deel van het gebouw dienst doen als bibliotheek. Met de sanering is 
volgens de berichtgeving een bedrag van € 2,9 miljoen gemoeid.  

 
Dit bericht geeft ons aanleiding tot het stellen van de volgende schriftelijke 
vragen. 

 
1. Is het college dan wel de voorzitter van uw college (in zijn rol als lid van 

het algemeen bestuur van de GGD) op de hoogte van de ontwikkeling als 
omschreven in de Stentor van vandaag. En zo ja, wat is uw oordeel 

hieromtrent.  
2. De fractie zou buitengewoon betreuren als twee overheidsorganen 

(gemeente Zwolle en de GGD) niet in staat blijken om de overdracht van 

een pand goed met elkaar te regelen. Graag horen wij van u onder welke 
condities de GGD het gebouw aan de gemeente Zwolle heeft verkocht. 

3. De gemeente Olst-Wijhe betaalt op jaarbasis bijna € 3 ton aan de GGD. 
De fractie wil van u weten of de GGD de mogelijke tegenvaller van bijna € 
3 miljoen uit de eigen reserves kan opvangen.  

4. Bent u het ons eens dat een onverhoopte extra bijdrage vanuit Olst-Wijhe 
aan de GGD pijnlijk is in het licht van de bezuinigingen die wij recent op 

het bibliotheekwerk in Olst-Wijhe hebben moeten doorvoeren. 
 

 

Met vriendelijke groet, 
PvdA fractie, Toon Schuiling 

 


